

COMPLIANCE

COMMITMENT BY LEGRAND GROUP BELGIUM

Complying with the rules of business ethics is one of the Fundamental Principles of Legrand Group Belgium's social responsibility.

The Group's main focus is on the following topics:

- Anti-corruption.
- Embargoes.
- Fraud.
- Fair competition.

Beyond my own personal commitment on these issues, I implement the awareness-raising and training scheme for my own teams with a view to proper enforcement of the Group's Compliance programme and of our internal procedures

More specifically, I make sure my teams are trained in applicable rules and procedures and properly informed of the risks to which they may expose themselves or the company

The Group's charters, procedures and good practice guides, along with related training media, are available on the Dialog Finance page, in a new section entitled "Compliance programme". They may be supplemented locally by our own internal procedures.

Each employee may consult their Compliance Officer, their Ethics Representative, their direct manager or the Group Legal Affairs Department to dispel any doubts or questions.

It is up to each individual working at Legrand Group Belgium to be vigilant in observing these principles.



Gert Schroyenwever
Managing Director

20-01-2022

CSR

ACT ETHICALLY
TOWARDS SOCIETY



COMPLIANCE

L'ENGAGEMENT DE LEGRAND GROUP BELGIUM

Le respect des règles d'éthique des affaires est un des Principes Fondamentaux de la responsabilité sociétale de Legrand Group Belgium

Le Groupe met en particulier l'accent sur les thématiques suivantes:

- Anti-corruption.
- Embargos.
- Fraude.
- Concurrence

Au-delà de mon engagement personnel sur ces sujets, je mets en œuvre le dispositif de sensibilisation et de formation de mes propres équipes en vue de la bonne application du programme Compliance du Groupe et de nos procédures internes.

Plus précisément, je m'assure de la formation de mes collaborateurs aux règles et procédures en vigueur et de leur bonne information des risques auxquels ils peuvent exposer l'entreprise ou eux-mêmes.

Les chartes, procédures et bonnes pratiques ainsi que les outils de formation Groupe sont disponibles sous Dialog Finance, dans un nouvel espace dédié « Programme Compliance ». Ces éléments pouvant être complétés localement par nos propres procédures internes.

Chacun peut consulter son Correspondant Compliance, son Correspondant Ethique, son supérieur hiérarchique direct ou la Direction Juridique Groupe en cas de doute ou interrogation.

Il appartient à chaque collaborateur de Legrand Group Belgium d'être vigilant quant au respect de ces principes et je vous remercie tous pour votre engagement à mes côtés sur ces sujets.

Gert Schroeven
Managing Director

20-01-2012

RSE

AGIR DE FAÇON ÉTHIQUE
VIS-À-VIS DE LA SOCIÉTÉ

